
 

  
Aan het College van Burgemeester & Wethouders van de gemeente Nijkerk  
 
 
 
Datum: 2 april 2024 
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen over het mogelijk in rekening brengen van niet 
aangeboden restafval containers 
 
 
Geacht college, 
 
Op grond van artikel 69 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad stel ik vragen 
over het mogelijk in rekening brengen bij inwoners van niet aangeboden restafval containers. 
 
Aanleiding 
In de Stad Nijkerk van 27 maart jl is het artikel: ‘Weinig afval en toch voor het hele jaar 
betalen…’ geplaatst. In het artikel is te lezen dat de betreffende inwoner van Nijkerk al jaren 
haar afval netjes scheidt en ervoor zorgt dat ze zo weinig mogelijk verpakkingsmateriaal 
heeft. Onlangs kwam deze inwoner er achter dat de gemeente Nijkerk elk jaar haar container 
voor het volle bedrag in rekening brengt, terwijl ze de container maar drie keer per jaar aan 
de weg zet. 
 
Dit signaal en de onduidelijkheid over dit systeem van afrekenen heeft onze fractie vanuit 
diverse kanalen vaker bereikt. Dit baart ons zorgen, te meer omdat dit afbreuk kan doen aan 
het stimuleren van het scheiden van afval. Daarnaast kan het afbreuk doen aan de 
betrouwbaarheid van ons als gemeente. Vandaar dat onze fractie hierover opheldering wil 
krijgen. 
 
Vragen 
1. Is het college bekend met bovengenoemde signalen? 
 
2. Is het college het met ons eens dat het niet mogelijk moet zijn dat niet aangeboden 

restafval containers in rekening gebracht kunnen worden bij inwoners? 
 
3. Wat gaat het college doen om opheldering te krijgen over bovengenoemde signalen? En 

kan het college ons informeren over de uitkomsten daarvan? 
 
4. Hoe gaat het college garanderen dat, zoals het bedoeld is, alleen aangeboden restafval 

containers in rekening gebracht kunnen worden bij inwoners? 
 
5. Wat gaat het college doen om meer helderheid en transparantie te geven aan inwoners 

over dit systeem van restafval ophalen en afrekenen? 
 
 
Namen de fractie van ChristenUnie-SGP, 
 
 
Jaco van Putten 


